
 

Referat styremøte 
15.09.2020 

  

Skrevet av : 
 

Mona Irene Holte  

Tilstede : Styremedl.: 
Mona Irene Holte 
Mona Lindrupsen 
Hege Skomedal 
Jarle Gåsøy 

 

Ikke tilstede : Beate Katrine Henningsen 
Ragnar Lie 
Even Storskogen Prydz 

 

 
 
 

 
 
 

  

Sak Saksbeskrivelse Ansvar Konklusjon/vedtak Frist 

 Åpning  Leder ønsker velkommen til 
styremøte. 

 



55/20 Gjennomgang og 
godkjenning av referat fra 
styremøte 

  Referatet er godkjent med 
bakgrunn i at 
styremedlemmene har hatt 5 
dagers frist 
til å komme med innspill etter 
at de fikk 
tilgang til protokollen. 
Protokollen er lagt ut på 
klubbens 
hjemmesider. 

 

56/20 Post/mail til styret 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Vi gikk gjennom postlisten. 
Mona L. svarer ut 
valpeforespørsler og mail til 
raseinformatøren, i tillegg til 
forespørsel om å stå på 
kennelliste når man har kun 
hannhunder.  
 
Mona H. svarer ut mail fra to 
medlemmer. 
 

  
 
 

57/20 Årsmøtet 
 

 
 

-Frist for innsending av 
forslag til saker og forslag 
til valgkomite var 12.09.20. 
Ikke noe har kommet.  
 
Hvordan gjennomføre? 
 
Papirene fra i våres ble 
ikke gjort ferdig, ligger på 
Drop-box.  
 
Vi trenger et tellekorps og 
noen til å sjekke 
medlemslisten.  

 



 
Hvordan stemme slik at 
man ikke får stemt dobbelt 
opp?  
Oppfordre medlemmene til 
å stemme per post. 
 
Punktet om 
fullcertordningen utgår fra 
årsmøtepapirene, dette er 
nå i orden. Hvis ikke dette 
går gjennom på RS møtet i 
november må det opp som 
sak ved årsmøtet i april 
2021. Dagens gjelder frem 
til 31.12.2021. 
 
Må ha et nytt styremøte 
raskt!! Behov for at både 
Beate og Ragnar er med på 
dette. 
 
 
 
 
 
 
 

58/20 Rasespesialen 2020 
 
 

 Evaluering /tilbakemeldinger 
fra Rasespesialen. 
 
Neste år - hva med Rampton 
camping?  
Dommer til neste år er i boks. 

 

   Rasespesial i 2022 må søkes 
om senest i januar 2021. 

 



 

59/20 Diverse  Hvem reiser på RS 28. - 
29. November 2020 på 
Gardermoen. 

 

60/20 Neste styremøte  Søndag 22. September kl. 
20.15 

 

 
 


